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PROTOKÓŁ Nr 29/2021 

posiedzenia Komisji Ładu Przestrzennego i Infrastruktury 

Technicznej Rady Miejskiej w Wasilkowie, które odbyło się w dniu 

26 października 2021 r. w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w 

Wasilkowie przy ul. Białostockiej 7  

 

Czas trwania posiedzenia: 17:07 - 19:48 

 

Posiedzeniu przewodniczył pan  Andrzej Augustynowicz - Przewodniczący 

Komisji Ładu Przestrzennego i Infrastruktury Technicznej Rady Miejskiej 

w Wasilkowie. 

 

W posiedzeniu uczestniczyło 10 Radnych, zgodnie z listą obecności stanowiącą  

Załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Ponadto w posiedzeniu wzięli udział:  

Burmistrz Wasilkowa Adrian Łuckiewicz,  

Zastępca Burmistrza Dominika Jocz,  

Skarbnik Gminy Joanna Kunikowska, 

Kierownik Wydziału BGGN Piotr Kruszewski.  

 

Przewodniczący Komisji Andrzej Augustynowicz  powitał obecnych i otworzył 

posiedzenie. 

 

Przewodniczący Komisji Andrzej Augustynowicz  sprawdził kworum na 

podstawie listy obecności. Stwierdził, że obrady są prawomocne.  

 

Przewodniczący Komisji Andrzej Augustynowicz  odczytał porządek obrad:  

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Wyjazd do Katrynki w celu obejrzenia nieruchomości.  

3. Informacja o usterkach w inwestycjach objętych gwarancją.  

4. Opiniowanie projektów uchwał przedłożonych na najbliższą sesję Rady 

Miejskiej. 

5. Sprawy różne. 

6. Zamknięcie obrad komisji. 

 

Porządek posiedzenia został przyjęty jednogłośnie.  

 

Ad 2 

Członkowie Komisji Ładu Przestrzennego i Infrastruktury Technicznej dokon ali 

oględzin stanu technicznego budynku położonego w Katrynce przed jego 
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ewentualnym zakupem od Nadleśnictwa Dojlidy, z przeznaczeniem na świetlicę 

wiejską. 

 

Ad 3 

Przewodniczący Komisji Andrzej Augustynowicz  przeszedł do punktu 3 

porządku obrad - Informacja o usterkach w inwestycjach objętych gwarancją.  

 

Inspektor ds. dróg Tomasz Halicki  przedstawił informacje. 

 

Wykaz ulic na gwarancji: 

Sochonie 

ul. Leśna - III odcinek, I - styczeń 2022 r., II - grudzień 2023 r., III - sierpień 

2024 r. Jurowce 

ul. Przyleśna - lipiec 2023 r. 

ul. Górna i Poziomkowa - lipiec 2028 r. 

ul. Lipowa i Kamienna - listopad 2025 r. 

Woroszyły 

droga gminna I - sierpień 2024 r., II - październik 2028 r. 

Studzianki 

ul. Dworna - październik 2028 r. 

Nowodworce 

ul. Zaciszna, I - lipiec 2024 r., II - Październik 2024 r. ul. 3 Maja - lipiec 2025 r. 

Wasilków 

ul. Jesionowa - sierpień 2024 r. ul. Wierzbowa/Orzechowa - sierpień 2028 r. ul. 

Białostocka (od M. Białystok) - maj 2024 r. ul. Białostocka (do ul. Kościuszki) - 

maj 2023 r. ul. Białostocka (rondo) - październik 2022 r. 

ul. Grodzieńska (od ul. Mickiewicza do ul. Polnej) - wrzesień 2025 r. 

ul. Grodzieńska (od ul. Polnej do ul. Zajęczej) - wrzesień 2024 r. 

ścieżka rowerowa Wasilków - Białystok - lipiec 2022 r. 

kładka na rzece Supraśl - październik 2024 r. 

ul. Krucza - Żurawia (Pętla) - październik 2023 r. 

ul. Kryńska (chodnik) - grudzień 2027 r. 

ul. Olszowa (chodnik) - marzec 2024 r. 

Przeglądy gwarancyjne w 2021 r. 

ul. Grodzieńska 

ul. Zaciszna Nowodworce 

ścieżka rowerowa Wasilków 

ul. Przyleśna Jurowce 

ul. Rabczyńskiego Wasilków  

skwer na cyplu 
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Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję. 

 

Radny Janusz Kozłowski zapytał o przegląd gwarancyjny ul. Przyleśnej w 

Jurowcach. Mieszkańcy zgłaszali, że przy sklepie jest dół, w którym zbiera się 

woda. 

 

Inspektor ds. dróg Tomasz Halicki  - chodzi o nierówności przy kratce 

ściekowej. Wykonawca usunął je w ramach gwarancji.  

 

Radny Janusz Kozłowski powiedział, że na spawach na kładce pojawiła się 

rdza i odchodzi farba, co nie powinno występować po tak krótkim czasie. 

Zapytał, czy usterki te obejmuje gwarancja.  

 

Inspektor ds. dróg Tomasz Halicki  odpowiedział, że kładka jest objęta 

gwarancją, więc prawdopodobnie wczesną wiosną planowany jest przegląd i 

ustalenie terminu napraw gwarancyjnych. 

 

Przewodniczący Komisji zapytał, ile wynosi przeważnie okres gwarancji.  

 

Inspektor ds. dróg Tomasz Halicki  - od tego roku standardem jest 7 lat.  

 

Ad 4 

Przewodniczący Komisji Andrzej Augustynowicz  przeszedł do punktu 4 

porządku obrad - Opiniowanie projektów uchwał przedłożonych na najbliższą 

sesję Rady Miejskiej. 

 

a) Uchwała w sprawie zmian do budżetu gminy na 2021 r.  

b)  

Skarbnik Gminy Joanna Kunikowska przedstawiła projekt uchwały. 

I. DOCHODY - plan dochodów zwiększa się o 505 824 zł z tytułu:  

- wpłaty na realizację inwestycji pn. Budowa chodnika przy ul. Supraślskiej w 

Wasilkowie - 16 000 zł - inicjatywa lokalna, 

- ponadplanowego wykonania podatku od czynności cywilno-prawnych - 431 127 

zł, 

- ponadplanowego wykonania dochodów z tytułu opłaty za zezwolenie 

na sprzedaż napojów alkoholowych - 40 500, 

- ponadplanowego wykonania dochodów w Przedszkolu Samorządowym - 12 337 

zł, 

- dokonuje się przeniesień w planie dochodów oświaty zgodnie z 

dyspozycjami dyrektorów jednostek,  

- środków otrzymanych na wywóz azbestu z WFOŚ - 5 860 zł. 
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II. WYDATKI - zwiększa się plan wydatków o 505 824 zł:  

- zakup energii elektrycznej do przepompowni - 600 zł, 

- wpłaty na rzecz izb rolniczych - 262 zł, 

- realizacje projektu „Odnowa wsi" - 8 265 zł, 

- na realizację inwestycji pn. Budowa chodnika przy ul. Supraślskiej w 

Wasilkowie - 32 000 zł - inicjatywa lokalna, 

- zmniejszenie planu na Przebudowę ul. Piasta, Spożywczej i Błękitnej w 

Wasilkowie - 62 986 zł, 

- zmniejszenie planu na Przebudowę zalewu w Wasilkowie - 67 014 zł, 

- dotacja celowa ZGK w Wasilkowie na zakup ciągnika - 130 000 zł, 

- Modernizacja budynku urzędu - budowa klimatyzacji - 240 000 zł, 

- Budowę systemu alarmowania i powiadamiania Obrony Cywilnej i straży 

pożarnej - 70 000 zł, 

- zwiększenie planu wydatków Przedszkola Samorządowego - 12 337 zł, 

- przeciwdziałanie alkoholizmowi - 40 500 zł, 

- wywóz azbestu - 5 860 zł, 

- zwiększenie dotacji na działalność MOAK - 96 000 zł, 

- przesuwa się środki z dotacji otrzymanej na wyposażenie szkół w podręczniki 

z wydatków zakupowych na dotację, która będzie wypłacona Dwujęzycznej 

Prywatnej Szkole Podstawowej im. Antoniego Bućko w Wasilkowie - 8 185zł. 

Ponadto przesuwa się środki f. sołeckiego Dąbrówki - z rozdz. 92195 - 750 zl, 

do rozdz. 60016 - 750 zł oraz f. sołeckiego Nowodworc: 642 zł z rozdz. 92109 do 

rozdz. 60016 oraz zmiana zakupu inwestycyjnego z zakupu wyświetlacza 

radarowego na zakup wiaty przystankowej. 

 

W wolnych środkach w wysokości 9 257 473 zł środki RFIL stanowią kwotę 2 

860 003 zł, a środki FDS- 1 104 770,79 zł. 

 

Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję. 

 

Radny Robert Lewkowicz zapytał o finansowanie budowy chodnika przy ul. 

Supraślskiej. 

 

Burmistrz Wasilkowa odpowiedział, że jest to inicjatywa lokalna, finansowana w 

połowie przez mieszkańców, w połowie z budżetu gminy.  

 

Radny Robert Lewkowicz zapytał o dotację na rzecz prywatnej Szkoły 

Podstawowej im. Bućki na zakup podręczników.  

 

Skarbnik Joanna Kunikowska odpowiedziała, że gmina dostaje dotację od 

Wojewody, która uwzględnia również szkoły prywatne. Przekazanie dotacji 
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podmiotom zewnętrznym odbywa się za pomocą uchwały Rady Miejskiej.  

 

Przewodniczący Komisji Andrzej Augustynowicz  poddał pod głosowanie 

projekt uchwały w sprawie zmian do budżetu gminy na 2021 r.  

 

W głosowaniu udział wzięło 10 radnych.  

Wyniki głosowania: 

ZA - 6; PRZECIW - 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ - 4. 

 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji.  

 

c) Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

niezabudowanej 

 

Kierownik Wydziału BGGN Piotr Kruszewski  przedstawił projekt uchwały. W 

uchwale mowa jest o nieruchomości gruntowej o numerze geodezyjnym 3475/1, o 

powierzchni 0,0539 ha, położonej w Wasilkowie.  

 

Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję. Radni nie zabrali głosu.  

 

Przewodniczący Komisji Andrzej Augustynowicz  poddał pod głosowanie 

projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

niezabudowanej. 

 

W głosowaniu udział wzięło 10 radnych.  

Wyniki głosowania: 

ZA - 10; PRZECIW - 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ - 0. 

 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji.  

 

c) Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości niezabudowanej. 

 

Kierownik Wydziału BGGN Piotr Kruszewski  przedstawił projekt uchwały. 

W uchwale mowa jest o nieruchomości gruntowej nr 3560/15 o powierzchni 

0,0467 ha położonej w Wasilkowie. 

 

Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję. Radni nie zabrali głosu.  

 

Przewodniczący Komisji Andrzej Augustynowicz  poddał pod głosowanie 

projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 
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niezabudowanej. 

 

W głosowaniu udział wzięło 10 radnych.  

Wyniki głosowania: 

ZA - 10; PRZECIW - 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ - 0. 

 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji.  

 

d) Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr VI/76/19 Rady Miejskiej w 

Wasilkowie z dnia 28 lutego 2019 r. w sprawie określenia przystanków 

komunikacyjnych, których właścicielem jest Gmina Wasilków oraz 

warunków i zasad korzystania z tych przystanków  

 

Kierownik Wydziału BGGN Piotr Kruszewski przedstawił projekt uchwały.  

Biorąc pod uwagę wnioski mieszkańców, wydłuża się trasy linii autobusowych 

komunikacji wewnętrznej. W związku z tym konieczne jest wyznaczenie nowych 

przystanków. 

 

Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję. Radni nie zabrali głosu. 

 

Przewodniczący Komisji Andrzej Augustynowicz  poddał pod głosowanie 

projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr  YT/76/19 Rady Miejskiej w 

Wasilkowie z dnia 28 lutego 2019 r. w sprawie określenia przystanków 

komunikacyjnych, których właścicielem jest Gmina Wasilków oraz warunków i 

zasad korzystania z tych przystanków . 

 

W głosowaniu udział wzięło 10 radnych.  

Wyniki głosowania: 

ZA - 10; PRZECIW - 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ - 0. 

 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji.  

 

e) Uchwała w sprawie wstępnej lokalizacji przystanków komunikacji 

na terenie Gminy Wasilków w celu zaspokojenia aktualnych 

potrzeb mieszkańców. 

 

Kierownik Wydziału BGGN Piotr Kruszewski  przedstawił projekt uchwały.  

Zachodzi potrzeba dodania przystanków na drodze powiatowej do Studzianek, 

gdyż odległość pomiędzy przystankami jest obecnie dłuższa niż kilometr.  

 

Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję. Radni nie zabrali głosu.  
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Przewodniczący Komisji Andrzej Augustynowicz poddał pod głosowanie 

projekt uchwały w sprawie wstępnej lokalizacji przystanków komunikacji na 

terenie Gminy Wasilków w celu zaspokojenia aktualnych potrzeb 

mieszkańców. 

 

W głosowaniu udział wzięło 10 radnych.  

Wyniki głosowania: 

ZA - 10; PRZECIW - 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ - 0. 

 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji.  

 

f) Uchwała w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych.  

 

Kierownik Wydziału BGGN Piotr Kruszewski  przedstawił projekt uchwały.  

Uchwała dotyczy nadania kategorii dróg gminnych drogom wybudowanym z 

funduszu dróg - ul. Górnej i Poziomkowej w Jurowcach.  

Planowana jest przebudowa drogi krajowej nr 19. Po rozmowach z GDDKiA 

jest wniosek, aby drogom, które będą się z nią krzyżowały nadać kategorię 

dróg gminnych, ponieważ inaczej będą to zjazdy tej drogi.  

 

Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję. Radni nie mieli pytań.  

 

Przewodniczący Komisji Andrzej Augustynowicz  poddał pod głosowanie 

projekt uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych.  

 

W głosowaniu udział wzięło 10 radnych. 

Wyniki głosowania: 

ZA - 8; PRZECIW - 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ - 2. 

 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji.  

 

g) Uchwała w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej w Wasilkowie.  

 

Kierownik Wydziału BGGN Piotr Kruszewski  przedstawił projekt uchwały. 

Na wniosek mieszkańców planuje się nadanie nazwy drodze wewnętrznej 

pomiędzy ul. Jurowiecką a ul. Jakimy. Proponowana nazwa - ul. Turzycowa. 

 

Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję. Radni nie zabrali głosu.  

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

nadania nazwy drodze wewnętrznej w Wasilkowie.  



9 

 

W głosowaniu udział wzięło 10 radnych.  

Wyniki głosowania: 

ZA - 9; PRZECIW - 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ - 1. 

 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji.  

 

h) Uchwała w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej w 

Nowodworcach. 

 

Kierownik Wydziału BGGN Piotr Kruszewski  przedstawił projekt uchwały.  

Na wniosek mieszkańców planuje się nadanie nazwy drogi wewnętrznej prywatnej 

w Nowodworcach. Proponowana nazwa - ul. Daleka. 

 

Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję. Radni nie zabrali głosu.  

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

nadania nazwy drodze wewnętrznej w Wasilkowie.  

 

W głosowaniu udział wzięło 10 radnych.  

Wyniki głosowania: 

ZA - 10; PRZECIW - 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ - 0. 

 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji.  

 

i) Uchwała w sprawie zmiany uchwały nr XXXV/332/21 w sprawie 

wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty.  

 

Kierownik Referatu Ochrony Środowiska i Gospodarki Odpadami Marta 

Goralewska przedstawiła projekt uchwały.  W związku z nowelizacją ustawy o 

utrzymaniu czystości i porządku w gminach zasadnym jest dostosowanie cen 

odbioru pojemników zlokalizowanych przy nieruchomościach niezamieszkałych do 

obowiązujących norm procentowych i dochodu rozporządzalnego na 1 osobę.  

 

Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję. Zapytał, jak często odbierane są 

odpady komunalne od firm. 

 

Kierownik Referatu Ochrony Środowiska i Gospodarki Odpadami Marta 

Goralewska - 2 razy w miesiącu. 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 



10 

 

zmiany uchwały nr XXXV/332/21 w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty.  

 

W głosowaniu udział wzięło 10 radnych.  

Wyniki głosowania: 

ZA - 7; PRZECIW - 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ - 3. 

 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji.  

 

j) Uchwała w sprawie ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi dla nieruchomości na której 

znajduje się domek letniskowy lub innej nieruchomości 

wykorzystywanej na cele rekreacyjno- wypoczynkowe. 

 

Kierownik Referatu Ochrony Środowiska i Gospodarki Odpadami Marta 

Goralewska przedstawiła projekt uchwały. 

W związku z nowelizacją ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminach, 

która obowiązuje od dnia 23 września 2021 r. zasadnym jest dostosowanie 

ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, której 

maksymalny procentowy wskaźnik wynosi 10% przeciętnego miesięcznego 

dochodu rozporządzanego na 1 osobę, który w roku 2020 wynosił 1919 zł.  

 

Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję. Radni nie mieli pytań.  

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

dla nieruchomości na której znajduje się domek letniskowy lub innej 

nieruchomości wykorzystywanej na cele rekreacyjno -wypoczynkowe. 

 

W głosowaniu udział wzięło 10 radnych.  

Wyniki głosowania: 

ZA - 9; PRZECIW - 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ - 1. 

 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji.  

 

k) Uchwała w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowej z 

budżetu gminy na zadania służące ochronie zasobów wodnych, 

polegające na gromadzeniu wód opadowych w miejscu ich powstania. 
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Kierownik Referatu Ochrony Środowiska i Gospodarki Odpadami Marta 

Goralewska przedstawiła projekt uchwały.  

Przyjęcie uchwały dotyczącej zasad udzielania dotacji celowej z budżetu gminy na 

zadania służące ochronie zasobów wodnych, polegające na gromadzeniu wód 

opadowych w miejscu ich powstania umożliwi mieszkańcom Gminy Wasilków 

pozyskanie środków finansowych na montaż urządzeń do gromadzenia wód 

opadowych i roztopowych. 

 

Kierownik Wydziału BGGN Piotr Kruszewski  dodał, że uchwała została 

uszczegółowiona w związku z licznymi wątpliwościami mieszkańców.  

 

Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję. Radni nie zabrali głosu.  

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

dla nieruchomości na której znajduje się domek letniskowy lub innej 

nieruchomości wykorzystywanej na cele rekreacyjno -wypoczynkowe. 

 

W głosowaniu udział wzięło 10 radnych.  

Wyniki głosowania: 

ZA - 10; PRZECIW - 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ - 0. 

 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji.  

 

Ad 5 

Przewodniczący Komisji Andrzej Augustynowicz  przeszedł do punktu 5 

porządku obrad - Sprawy różne. 

 

Dyrektor Przedszkola poruszyła temat nieruchomości położonej na osiedlu Lisia 

Góra w Wasilkowie. Zwróciła się z prośbą o ponowne rozpatrzenie możliwości 

zbycia tej nieruchomości przez gminę. Zwróciła uwagę, że w gminie brakuje 

miejsc wolnych w przedszkolach i żłobkach. Jako dyrek tor prywatnego 

przedszkola chce zainwestować prywatne środki w zadanie własne gminy, czyli 

zapewnienie dostępu do edukacji. Zaprezentowała dane statystyczne dotyczące 

liczebności grup przedszkolnych w prywatnych przedszkolach i żłobkach w 

gminie oraz dane dotyczące liczby osób zameldowanych w gminie na przestrzeni 

ostatnich kilku lat. Gmina intensywnie się rozwija, przybywa nowych 

mieszkańców. Powtórzyła swoja prośbę o możliwość zakupu działki w celu 

utworzenia na niej przedszkola. 

 

Mieszkanka powiedziała, że w przeszłości zarzucano dyrektor przedszkola, że 
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gdyby miała własną nieruchomość, a nie wynajmowała pomieszczenia na 

przedszkole, to znacznie obniżyłoby koszty utrzymania. Teraz wychodzą z 

inicjatywą zakupu nieruchomości. Obecnie przedszkole ma umowę najmu na 

jeszcze dwa lata. Już teraz trzeba pomyśleć, co będzie później.  

 

Mieszkanka powiedziała, że Ministerstwo Rodziny i Polityki Społecznej 

rekomenduje opcję dofinansowania prywatnych placówek, gdyż wówczas 

mniejsza odpowiedzialność spoczywa na gminie. Gdyby nawet gmina 

zastanawiała się nad stworzeniem żłobka gminnego, to nie będzie w stanie spełnić 

zapotrzebowania, które jest w tej chwili.  

 

Radny Jarosław Aleksander Zalejski  powiedział, że radni nie są przeciwni 

sprzedaży działki na potrzeby przedszkola, ale są przeciwni sprzedaży tej 

konkretnej działki, o której mowa. Zaproponował, żeby dyrektor przedszkola 

porozmawiała z Burmistrzem na temat działek na sprzedaż, np. na osiedlu 

Leśnym. Rada dba o majątek gminy, żeby nie był wykupowany za bezcen.  

 

Burmistrz Wasilkowa Adrian Łuckiewicz  powiedział, że w gminie jest łącznie 

12 placówek - przedszkoli i żłobków, a mimo to co roku brakuje miejsc dla ok. 30 

dzieci, przez co gmina musi występować do dyrektorów tych placówek o 

zwiększenie grup. Trwa remont przedszkola samorządowego, dzięki czemu 

zwiększy się liczba oddziałów i liczebność dzieci w grupach, z dotychczasowych 

125 do 250. Jednak ze względu na przyrost liczby mieszkańców te potrzeby będą 

coraz większe i przedszkole samorządowe nie wystarczy. Odniósł się do pomysłu 

budowy żłobka gminnego. Po pierwsze trzeba zakładać, że musiałoby być to 

miejsce, które pomieściłoby ok. 300 dzieci. Po drugie należy liczyć się z tym, że 

w przypadku żłobka samorządowego, koszt utrzymania to ok. 1400 zł za jedno 

dziecko z budżetu gminy. W przypadku żłobka prywatnego jest to koszt 400 zł w 

ramach dopłaty. 

Działka, o zakup której ubiega się dyrektor przedszkola, jest w mpzp oznaczona 

jako działka przeznaczona na usługi, w tym usługi edukacyjne. Jej walorem jest 

lokalizacja - położona jest obok największego osiedla mieszkalnego w mieście.  

 

Mieszkanka odniosła się po planu budowy na działce, o której mowa, domu 

kultury. Powiedziała, że można przeprowadzić referendum wśród mieszkańców, 

czy bardziej potrzebne są przedszkole i żłobek, czy dom kultury. 

 

Radny Jarosław Aleksander Zalejski  przypomniał, że w trakcie konsultacji z 

mieszkańcami, przy okazji opracowywania mpzp osiedla Lisia Góra, mieszkańcy i 

część radnych opowiadali się, żeby w tym miejscu powstał dom kultury.  
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Przewodniczący Komisji Andrzej Augustynowicz powiedział, że o to należałoby 

zapytać wszystkich mieszkańców. Nie powinni o tym decydować ani radni, ani 

burmistrz bez konsultacji. Zapytał, ile kosztuje utworzenie 125 miejsc w 

przedszkolu samorządowym.  

 

Burmistrz Wasilkowa Adrian Łuckiewicz odpowiedział, że ponad 10 min zł. 

 

Radny Karol Krakowiecki powiedział, że w gminie są też mniej zamożne 

rodziny, których nie stać na żłobek prywatny. Gmina powinna zadbać, żeby był 

przynajmniej jeden żłobek państwowy, na np. 70-100 osób. 

 

Dyrektor Przedszkola powiedziała, że nie upiera się przy tej działce. 

Wielokrotnie pytała o działki na sprzedaż, ale ta była jedyna o takich warunkach i 

powierzchni, która nadawałaby się na przedszkole.  

 

Radny Janusz Kozłowski powiedział, ze konsultacje dotyczące lokalizacji domu 

kultury były przeprowadzane z mieszkańcami jednego osiedla Lisia Góra, stad 

takie wyniki. Gdyby przeprowadzić je z mieszkańcami innej części miasta, wyniki 

byłyby inne. 

 

Dyrektor Przedszkola zapytała, co radni zamierzają zrobić z problemem 

brakujących miejsc w przedszkolach i żłobkach.  

 

Radny Robert Lewkowicz powiedział, że to pytanie należy skierować do władzy 

wykonawczej, czyli burmistrza. Podał przykład gminy sąsiedniej, w której buduje 

się już trzeci żłobek samorządowy.  

 

Burmistrz Wasilkowa Adrian Łuckiewicz  powiedział, że porównywanie do 

innych gmin mija się z celem. Są gminy, w których nie funkcjonują żłobki i 

przedszkola prywatne, wiec nie ma innej możliwości niż budować samorządowe. 

W gminie Wasilków są podmioty prywatne, co daje nam inne możliwości.  

 

Radny Jarosław Aleksander Zalejski  powiedział, że wpłynęło pismo 

mieszkańców o utworzenie progu zwalniającego na ul. Supraślskiej w 

Studziankach. Jest to droga powiatowa. 

 

Kierownik Wydziału BGGN Piotr Kruszewski  powiedział, że Starostwo 

Powiatowe jest ostrożne przy wydawaniu decyzji na montaż progów zwalniających 

ze względu na sprawy sądowe. Mieszkańcy nie zawsze są zadowoleni, że te progi 

powstają. 
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Ad 6 

Przewodniczący Komisji Andrzej Augustynowicz,  w związku z wyczerpaniem 

porządku posiedzenia Komisji Ładu Przestrzennego i Infrastruktury Technicznej 

Rady Miejskiej w Wasilkowie, podziękował za udział w posiedzeniu i zamknął 

obrady o godzinie 19:48. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano.  

 

 

 

Protokołowała   Przewodniczący 

Agata Radziszewska  Andrzej Augustynowicz
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